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OPENBARE BESLUITENLIJST
PRESIDIUM  

5 SEPTEMBER 2023
Locatie: Stuurhut

Aanwezig: Jaco Brand, Wim van Krimpen, Erno Hartsuiker (plv), Jacco Schook, Jako Sterrenburg, Jan 
Willem Boersma (voorzitter), Ingrid de Gruijter (griffier)
Afwezig m.k.: Herman Verweij

OPENING

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter heet iedereen welkom bij deze eerste vergadering na het reces. De agenda 
wordt vastgesteld.

AFGELOPEN EN AANKOMENDE RAADSRONDE

2 Evaluatie vergaderingen en bijeenkomsten

Dinsdag 4 juli, algemene beschouwingen: Het was een lange vergadering, maar het verliep 
gestructureerd.
Over de commissieronde op 6 juni meldt Wim van Krimpen dat de agenda's te vol waren en 
dat het verloop wat rommelig was; door afwezigheid wethouder moesten dossiers worden 
overgenomen en er moest tussentijds worden geschorst in afwachting van de 
portefeuillehouder in de andere commissie. Bij het vaststellen van de agenda's moet het 
presidium hier aandacht voor hebben (eventueel op verschillende avonden vergaderen?)

3 Aanstaande vergaderingen & bijeenkomsten

Commissie Bestuur en Samenleving: 
4. Verlening incidentele subsidie SFEA: stuk ontbreekt, nog toe te voegen. 
6. Marktverordening: graag was/wordt lijst toevoegen, zodat het stuk beter geduid kan 
worden. Als agendanotificatie: presidium stelt voor om dit stuk als hamerstuk door te 
geleiden naar de raad van 3 oktober.
Stukken groeiagenda (7, 8, 9) worden in samenhang als bespreekpunt behandeld. 
10. Verordening tot wijziging verordening WMO: agendanotificatie: dit betreft de uitvoering 
van een motie, hamerstuk.
11. Bouwstenennotitie: gevraagd wordt naar de samenhang in en de status van dit dossier 
(bouwstenen al eerder opgehaald?).
12. Zienswijze wijziging Wgr voor GR DG&J, 13. 5e wijziging gr OZHZ, 15. tweede wijziging 
GR SVHW, krijgen als notificatie mee om als hamerstuk door te geleiden.
14 (statutenwijziging OZHW) voorlopig als bespreekstuk agenderen, D66 laat nog weten of 
het als hamerstuk door kan. 
17. IMBK Integraal maatschappelijk beheerkader gaat naar de agenda van de commissie 
Grondgebied. 
Toevoegen op deze agenda als bespreekstuk: B28 Doorlopende lijst ingekomen stukken, 
RIB beantwoording raadsvragen PvdA over fraude-artikelen in de verordening BWO en de 
RIB beantwoording vragen SGP Pride Walk. Jaco Brand laat na fractieoverleg weten of 
behandeling van dit laatste stuk gewenst is.
Toevoegen op deze agenda als bespreekstuk: Berging en (voor)financiering kosten 



2/3

HawkerTyphoon, met daarbij de beantwoording van vragen van PvdA over dit onderwerp. 
Voorzitter: Albert Brasser.

Commissie Grondgebied:
Bij mededelingen college graag informatie over ontwikkelingen/stand van zaken rond 
Chemours/Pfas.
5. Onttrekking openbare weg deel Pijlstoep, bijlage 4 waar naar wordt verwezen in het 
raadsvoorstel zit er niet bij.
6. Vervangen damwand J. Smitkade: graag een historische tijdlijn van dit dossier 
toevoegen. Speelde dit al ten tijde van de aanleg van deze wijk?
Agendapunt 17 van commissie Bestuur en Samenleving (IMBK Integraal Maatschappelijk 
Beheerkader) komt als bespreekstuk op de agenda van de commissie Grondgebied.
Toevoegen aan deze agenda: raadsvoorstel Aanvullend Krediet zwembad Blokweer. 
Voorafgaand aan de commissie is vanaf 19.30 uur gelegenheid voor een technische 
toelichting op dit stuk. De commissie start vervolgens om 20.00 uur. 
Toevoegen aan deze agenda als bespreekstuk: RIB over ontwerpbestemmingsplan 
Havengebied die op de dag van het presidium beschikbaar is gekomen. 
Voorzitter: Remco de Boer.

Doorlopende lijst ingekomen stukken:
Jacco Schook vraagt of de inwoner (A1, vragen aan de raad betreft Pfas) antwoord heeft 
ontvangen. Brief is verzonden, griffie zal die brief toevoegen aan het stuk.

4 Lange termijnagenda gemeenteraad

Presidium vraagt hoe het college aankijkt tegen de hoeveelheid bestemmingsplannen die 
nog op de lijst staan voor het einde van dit jaar?
Vraag is of er een grove indicatie kan komen van de projecten waar nu 'pm' genoemd staat.
Jako Sterrenburg vraagt naar het moment waarop de aanpak Oud&Nieuw (Vuurwerk) wordt 
behandeld. De portefeuillehouder gaat de mogelijkheden bekijken. 

5 Verzoeken, uitnodigingen en overzicht lijst beeldvormende en informatieve 
bijeenkomsten

Verzoek of er bij de werkbijeenkomst van 12 september zowel mensen van 'Sociaal' als van 
'Grondgebied' aanwezig kunnen zijn. 
Werkgroep Omgevingswet van 26 september vervalt.
BIO Buurtaanpak op 26 september vervalt (Duurzaamheid is op dezelfde avond, en heeft 
meer tijd nodig, de BIO's kunnen daardoor niet op dezelfde avond worden gehouden). 
Verzoek om het programma van de BIO Duurzaamheid toe te voegen in GO.
Werkbezoek Brughuis wordt donderdag 12 oktober.

ORGANISATORISCHE ZAKEN

8 Initiatieventafel

Gevraagd wordt naar de behandeling van het initiatief Rietgors, dit zou al eerder op de 
initiatieventafel hebben voorgelegen, maar is nog niet doorgezet naar het Presidium. 

9 Vergaderschema gemeenteraad 2024

Komt volgende vergadering terug voor inhoudelijke reactie. 

10 Cameravolgsysteem

Jacco Schook en Jako Sterrenburg zijn namens het presidium aanwezig geweest bij het 
werkbezoek aan de raadzaal van Molenlanden. Zij geven aan dat het cameravolgsysteem 
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een mooi, professioneel systeem is. Het bevordert de transparantie/toegankelijkheid van de 
lokale politiek. Presidium stelt voor om een voorstel naar de raad te sturen met daarin een 
duidelijke uitwerking van de kosten, actuele offerte en de toets of de systemen goed op 
elkaar aansluiten (Notubiz/GO).

SLUITING

11 Rondvraag

Wim van Krimpen geeft  advies mee aan de burgemeester in verband met een te plannen 
kennismakingsbezoek. 
Burgemeester gaat nog op bezoek bij de afzonderlijke fracties, dit wordt ingepland. 
Het onderwerp Participatie zal op de volgende presidiumagenda worden opgevoerd om te 
bespreken. 
Jako Sterrenburg vraagt naar de stand van zaken rond de Dag van de Democratie. Griffier 
licht toe dat de opzet laagdrempelig is. Raadsleden die gelegenheid hebben, zijn welkom 
om in de Rederij aanwezig te zijn. Activiteiten worden gecoördineerd door de bibliotheek. 
Voor volgend jaar zal vroegtijdig een programma worden voorbereid. Jacco Schook, Tessa 
Stegman en Senna Geurts (griffie) zullen zaterdagochtend in ieder geval aanwezig zijn. 
In aanloop naar de verkiezingen vraagt Jako Sterrenburg verder naar de aanpak met de 
verkiezingsborden en of er nog een verkiezingsavond wordt georganiseerd. Griffie zoekt het 
uit. 
De voorzitter meldt dat in het college gesproken is over de samenhang van projecten. Dit 
overzicht zal op de volgende presidiumagenda worden geplaatst, om te bekijken hoe dit 
verder behandeld kan worden in raadsverband (bijvoorbeeld een werksessie met de raad).
Banner foto raadsleden: dit is onderzocht maar hier is geen fysieke ruimte voor gevonden. 
Adressen lokale media: Griffier zal een actuele lijst sturen naar de fractievoorzitters, die 
gebruikt kan worden als fracties iets naar de pers willen sturen.  

12 Sluiting

De voorzitter bedankt alle aanwezigen en sluit de vergadering. 


